
Møtereferat

Dato: 28.-30.03.2014

Til stades:

Agnes Bernes, leiar

Gard Johanson, nestleiar

Hedda Hidle

Stine Hegdal

Vegard Kleppe

Emma Franck-Gwinnell

Olve Akselsen

Cecilie Fredheim

Benedicte Hellestveit

Forfall:

Lars Helle Fauske

Thomas Valdersnes

Endre Hagen

Emne: Referat frå arbeidshelg, Ungdommesn fylkesutval, 300314 Sak: 2014/560-
26

Møtetid: Heile helga Møtestad: Fløksand, Lindås

Møteleiar: Agnes Bernes

Referent:  Agnes Bernes

PS 9/14 Godkjenning av innkalling

Godkjent 

PS 10/14 Godkjenning av sakliste

Godkjent 

PS 11/14 Godkjenning av møtebok frå forrige møte

Godkjent 

PS 12/14 Ymse:

Orientering frå alle ansvarsområdane og frå leiar og nestleiar; Kva har vert gjort sidan sist 

(Dialogdagen)?

Det var ikkje så mykje så hadde blitt gjort med tanke på skulearbeid.

Eigen organisasjon hadde hatt kontakt med Osterøy kommune angåande  oppretting av ungdomsråd sidan 

dialogdagen.  

Deltaking på konferanse: «Utenforskap og inkludering»

Opplæring og helse (Vegard og Emma) kunne tenkt seg å delta. Ein ser det som mest relevant at dei deltar 

med tanke på tema som blir tatt på seminaret . 

Grunnlovsseilasen

Ynskjer ein øvre og nedre aldersgrense 



Ynskjer å kontakta unge vellukka politikare, ein frå kvart parti. Gard skriv ei liste med forslag. 

Ynskjer Mathias Fisher som ordstyrer på spørjetimen. 

Gard sender e-post til Laila Melkevoll om dette 

Møteplan – oppdatert

Det vært møte 11april, men leiar kan ikkje stille så nestleiar må steppe inn. 

Det vært lagt inn eit ekstra møte 30 april.

Møte 28 mai flyttas til 30 mai. 

Møte 13 juni flyttas til 11 juni. 

Møte 29 august flyttas til 27 august.  

Nettverkssamling: 

Datoen 25-26 oktober er ein god dato.

Ynskjer hotell i staden for Montana, foreslår på Kokstad eller Terminus hotell. 

Forslag til tema på foredrag/gruppearbeid på netteverksamlinga: Samarbeid mellom ungdomsråd gjer at ein 

for utretta meir, korleis uttale seg i politiske sakar, mini UFT (ein liten smakebit på korleis UFT blir) og 

korleis tale til kommunestyre.  

Forslag til foredragshaldarar: Maria Vatnøy, Lars Arne Nilsen, David Aasgaard og fylkesordfører eller 

fylkesvaraordfører.  

Agnes laget utkast for program. 

T-skjorte for UFU: 

UFU ynskjer T-skjorte som skal ha Ungdommens fylkesting sin logo på brystet og visjonen vår «Ungdom 

fører Hordaland vidare» på ryggen. Cecile ynskjer langarma T-skjorte i tillegg til T-skjorte. 

Oppsummering; Kultur og Ressurs

Hadda og Stine har skrevet brev eit til ungdomsrådene angåande høyringsutkastet til Klimaplanen 

Hordaland 2014-2030. Dei har skrevet ein høyringsuttale for Klimaplanen Hordaland 2014-2030, dei har 

også skrevet eit brev til Anne Beth angåande møte med Kultur og Ressurs.

Oppsummering; Opplæring og Helse 

Dei byrja med å skrive eit brev til administrasjonen om garantien på skule-pc til elevar med 

utdanningstilbodet TAF, etter dette svarte vi på dei spørsmåla vi fekk i fylkesutvalet 27.03.2014. Det siste vi 

gjore var at vi skrev ein kommentar til opplæring- og helseutvalet om ordens- og åtferdsregelement.

Oppsummering; Eigen organisasjon 

På helgemøtet fekk Eigen Organisasjon gjort følgjande; Utarbeida oversikt over kontakt med ungdomsråd

(kontaktinformasjon, kven som har tatt kontakt og kven som har fått svar), skrive brev til Etne, Voss og Os 

kommune, skrive e-post til varaordførar i Modalen om vidare samarbeid, skrive brev til alle fylke i Noreg for 

å kartleggje kven som har fylkeskommunale medverknadsorgan, kva for type organ det er og få 

kontaktinformasjon, forfatta brev som seinare skal sendast til alle fylkesmedverknadsorgana for å 

samarbeide om brev til Stortinget om lovfesting av medverknadsorgan, arbeida med oppsett til nettside 

(blant anna skrive ny formålstekst), Agnes arbeida  med informasjonspakke

Kva manglar; Få sendt ut alt me skreiv, med ein gong me kjem heim og får internett, få avklart kven som 

skal skrive brevet me samarbeider med Mona om, evnt. skrive utkast, skrive brev til Stortinget ang. 

lovfesting (Cecilie)

Oppsummering; Samferdsel

Olve leste og orienterte seg i Kollektivstartegien, etter det så skriev han ein uttalelse til den. 

Så jobba han med brevet vi skal sende til ungdomsråda i Hordaland så me har konkrete 

strekningar og lignade til møte med Skyss.


